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Huddinge kommun har under den senaste tiden välkomnat en hel del nyanlända människor. Dessa 

individer förtjänar bästa möjliga förutsättningar att etablera sig i sin nya tillvaro och som 

kommuninvånare. Vi vet att språket är en nyckel till integration, skapar delaktighet och skyndar på 

processen in i samhället på olika vis. Förutom att satsa på modersmålsundervisning är behovet av 

riktade satsningar på skolämnet svenska som andraspråk (SVA) extra angelägna. Detta är ett ämne 

som genom åren hanterats ganska styvmoderligt, och det har sällan funnits behöriga lärare på 

samtliga poster i detta viktiga nyckelämne. Om man jämför med ämnet svenska hade det sannolikt 

ansetts oacceptabelt att många obehöriga lärare undervisade i ämnet. Med anledning av de senaste 

årens flyktingströmmar har även behovet av lärare i svenska som andraspråk ökat markant. Svenska 

som andra språk är ett eget ämne, med egen ämnesplan och särskild ämneslärarutbildning. Detta 

innebär att det är av största vikt att pedagogisk personal med rätt utbildning undervisar i detta 

centrala ämne. 

Vi i Vänsterpariet anser därför att det är viktigt att se över situationen kring lärare i svenska som 

andraspråk.  Mot denna bakgrund ställer vi följande frågor till ansvariga nämndsordföranden i 

skolnämnderna. 

- Hur ser det ut med behörigheten hos de lärare som nu undervisar i svenska som andraspråk på 

kommunens grundskolor och gymnasieskolor?  

 

- Vilket behov har kommunen av att nyrekrytera SVA- lärare i grundskola och gymnasieskola?  

 

- Hur kan kommunen trygga och säkerställa rekryteringen av denna viktiga lärarkategori?  

 


